
Burroughs Corporation

CORPORATE UNIT 
ANO LOCATIONi

PltASE PRINT ♦ USE ADDITIONAL SHEETS 
IF NECESSARY • SIGN AND DATE

>

EMPLOYMENT APPLICATION 2
"Burroughs pofky is to seek employees of the highest quality end to £ 

select these employees on the bests of ability, experience, training, J 
intelligence, character, and physical fitness without regard to race, 5 
religious creed, color, sex, national origin, ancestry, or age" 3

STREET

LAST NAME i FIRST NAME MIDDLE NAME MAIDEN NAME. IF MARRIED*

PRESENT ADDRESS STREET CITY STATE Z»P CODE TELEPHONE YEARS IN RESIDENCE

CITY STATE Z«P CODC YEARS IN RESIDENCETELEPHONE

PERMANENT ADDRESS STREET ' CITY STATE ZIP CODE

(ME Nowak D vA /^SAn£^ CACtP
ADVERTISEMENTPOSITION OR TYPE OF WORK DESIRED

As**^Itei- Tl'M'ee.
SALARY DESIRED

s

REFERRED TO
BURROUGHS BY

TELEPHONE

~WIM
YEARS IN RESIDENCE

£MPLOYMENTAGEt^YT5xT^^
| RELATIVE | I SCHOOL |

| OTHER |

RIGHTHANDED

Toci^^ff^l NUMBER________

■ ^Busband^HV
0 tP£N 0 tNISF———7—7

I WIFE 1

DATE OF BIRTH 
3-1 ^-^

SEX HEIGHT

5'4
WEIGHT

ll(
U. s. CITIZEN!

No
.......>/^ca^v 
MARITAL STATUS /, 
5* ^o

MEANS 6F TRANSPORTATION
IF EMPLOYED 

CAR
tHILDREN 1Under ip 1
OTHERS |

DO YOU
OWN HOME | | RENT

LIVE WITH PARENTS | | ROOM
ARE
YOU

FREE TO 
TRAVEL IF 
REQUIRED

YES |

NO |
ABLE TO WQRK 
ANY SHIFT

YES | |y

NO |

NAME RELATIVES OR FRIENDS EMPLOY^EHBY BURROUGHS HAVE YOU ANY RELATIVES 
WITH OTHER FIRMS IN THE 
OFFICE EQUIPMENT INDUSTRY

YES 1
NO | i"

DESCRIBE NATURE OF INJURY

LEFTHANDED

DESCRIBE ANY PHYSICAL HANDICAP. SERIOUS INJURY OR CHRONIC ILLNESS ARC
YOU

HAVE YOU RECEIVED WORKMEN’S COMPENSATION FOR 
ANY INJURY SUSTAINED IN THE COURSE OF EMPLOYMENT!

HAVE YOU EVER BEEN AR- 
RESTED (EXCLUDE MINOR 
TRAFFIC VIOLATIONS)

YES IF YES. FOR WHAT OFFENSE DATE. PLACE ANO DISPOSITION ' '

NO

HAVE YOU EVER 
APPLIED TO 
BURROUGHS BEFORE*

YES IF YES. WHERE
HAVE YOU EVER BEEN EMPLOYED 
BY BURROUGHS!

YES /IF YES. WHERE

NO NO ^1
HAVE YOU EVER BEEN 
GRANTED A SECURITY 
CLEARANCE!

YES IF YES. TYPE . DATE GRANTED » GRANTOR HAVE YOU EVER HAD A SECURITY 
CLEARANCE OR FIDELITY BONO 
DENIED. SUSPENDED OR REVOKED?

YES | Xf YES. ATTACH SEPARATE 
SHEET WITH 
DETAILED INFORMATION.NO NO | ^

PERSON TO NOTIFY IN 
CASE OF EMERGENCY

NAME ADDRESS TELEPHONE

(M&. Uo'M AKV SbpQs^ m^M.
EDUCATION

NAME ANO LOCATION

HIGH

NAME AND LOCATION

3A^ vtphR
FROM 

MO. / YR. mo.7 yr. GRADUATED 
MO. / YR.

YEARS 
COM. 

PLETEO

GRADES
YOUR 

AVERAGE
PERFECT 

SCORC

SCHOOL COURSE OF STUDY ^l^ Ri'S ^<3 3

COLLEGE
DEGREE AND MAJOR

LIST COMPLETED APPRENTICESHIP PROGRAMS AND SPECIAL TRAINING. INCLUDING TECHNICAL AND SERVICE SCHOOLS

OTHER

U. S. MILITARY SERVICE

J DESCRIBE DUTIES WHILE IN MILITARY SERVICE

BRANCH OF SERVICE DATE ENTERED DATE SEPARATED RANK AT SEPARATION TYPE OF DISCHARGE PRESENT ORA/f



|AM£ Of COMPANY ,

6r^\y% Usb^ ^1 Kt&A
AOORESS 
^1

TELEPHONE ’

Ate srorfii) 
w

weekly SALARY Hf STARTING POSITION AND cW-$ '

ATC STARTED . weekly salary

5A$ON for leaving ' LAST POSITION ANO DUTIES

|AM£ Of LAST SUPERVISOR

,am£ OF COMPANY ADDRESS TELEPHONE

Alt srorrto weekly salary STARTING POSITION AND DUTIES ’

-ATC started weekly salary

EASON FOR LEAVING LAST POSITION ANO DUTIES

iAME OF LAST SUPERVISOR

IAME OF COMPANY ADDRESS TELEPHONE

ATC .STOPPED weekly salary STARTING POSITION AND DUTIES

;au started 
*

WEEKLY SALARY

REASON FOR LEAVING LAST POSITION AND DUTIES '

NAME OF LAST SUPERVISOR

NAME OF COMPANY ADDRESS TELEPHONE ,

©ATE STOPPED WEEKLY salary STARTING POSITION AND DUTIES .

>ATC STARTED weekly salary

1 CASON FOR LEAVING LAST POSITION AND DUTIES

■AVC or EAST SUPERVISOR

REFERENCES .
list three references other than employers and relatives who have known you for more than one year.

NAME | ADORES* 1 OCCUPATION OR BUSINESS | YRS. KNOWN

D£ CL'ARATION & CERTIFICATION

* MClMt TWAT I am not now, nor hove I ever bee# connected In any manner with any group or organization which believes !# or advocates the overthrow ot the United States 

X-cverruneal by force, or by any illegal or unconstitutional means. • I do not have any reason to believe that any member of my immediate family or any other person residing 

*,:* me is now, or ever has been, connected an any manner with any group or organization whkh believes in or advocates the overthrow of the United States Government by force, 

<’ by any illegal or unconstitutional means. • I have never been arrested (other than for a minor traffic violation) or charged with or convicted of a felony except as explained 

hereon. • | Cfkiify THAT the information on this application is accurate and complete and subject to verification by burroughs Corporation, I understand that any mispresenlation 

’’ omission of facts or circumstances that would be detrimental to this application is sufficient cause for dismissal. • I understand that employment is contingent upon my passing 

• physical examination, and that ail new employees are on a Way probation period. '
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

RENE JUAREZ, 227 North Raymond, Apartment 15, 
Pasadena, California, advises as follows:

From 1963 to 1967 he was the manager of an
establishment known as Peak’s Hamburger House, 3325 East 
Foothill Boulevard, Pasadena, California. The business . 
was owned by DAVID ALVAREZ, who resides at 1615 El Sereno, 
Pasadena, California. ALVAREZ no longer owns the business 
and it is known as the Taco Treat.

From about 1963 through 1964, SIRHAN STRHAN worked
at the business. SIRHAN quit Just before the school year of 
1964. SIRHAN was a student at Pasadena City College and worked 
at the business during odd hours and on weekends and on holidays.. 
He worked as waiter and sometimes assisted as short order cook.

JUAREZ described SIRHAN as a good worker with whom
he never had any problems. SIRHAN always got along with other 
employees and was’ well liked by the others. JUAREZ .recalls 
that two or three times he saw SIRHAN lose his temper and 
become quite visibly disturbed because of his anger. JUAREZ 
does not recall the specific incidents or what triggered them. 
None of the incidents resulted in any violence or anything 
other than strong words.

He does not recall any political comments or 
observations ever being made by SIRHAN.

JUAREZ has not seen SIRHAN since he left his
employment at the hamburger stand. He has seen SIRHAN’s; 
photograph in newspapers and magazines and knows it is the 
same individual who worked for him at the hamburger stand 
several years ago. ■

JUAREZ stated that the former owner of the
establishment, who sold it in July of 1967, would be the only 
one who might still have records of the other employees.

139
On 9/10/68— at . Pasadena, California ... f;ir # ___Los_ Angeles 56-156

by - - SA _ J_ON_. KOLQMITZ/dag--- - ------- .-.„.... -Date dictated —9/12/68 .

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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1
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/15/68

EARL H. LAFFOON, apartment 202, 595 South Lafayette 
Park Place, Los Angeles, California, telejtoe number 368-9059, 
was Interviewed at his place of employment, Earl H.'LauOon----  
Investigations. Suite 210, 1833 West 8th Street, telephone 
number HU 3-6'943, and 'furnished the following information:

On January 22, 1968, he was -requested by Mrs. JEAN 
STINER of the Argonaut Insurance Company, ^3 Shatto Place, Los 
Angeles, California, to conduct an investigation of SIRHAN B. 
SIRHAN, 696 East Howard Street, Pasadena, California, described 
as 23 years of age, 115 pounds, and 5 feet ^ Inches talL SIRHAN ha; 
filed a claim against AltfLUisch Construction Company, Route 1, 
Box 159 '8, Corona, California, which company is insured by the 
Argonaut Insurance Company. According to LAFFOON, his records 
reflect that this claim related to an injury received by SIRHAN, 
on September 25, 1966, while SIRHAN was employed as an 
exercise boy at a horse farm, located in the vicinity of Citrus 
and Cleveland Streets, Norco, California, and operated by 
Altfillisch Construction Company. LAFOON’s records further 
reflect that this injury consisted of a cut on ‘the chin and a 
cut on the left eyelid, and a bruised back and left hand.

'LAFFOON’s investigation in-this matter covered two 
days, ‘namely, January 25 and 26, 1968, and involved a surveill­
ance in the vicinity of 696 .East Howard Street, Pasadena, Cali­
fornia, as well as a contact with SIRHAN‘B. SIRHAN!s mother, 
at this location, on June 25, 19683 surveillance and photograph­
ing of an individual identified as SIRHAN B. SIRHAN’s brother, 
ADEL SIRHAN, on June 26, 19683 and, surveillance and photo­
graphing of SIRHAN B. SIRHAN, on June 25, I96S, as this 
individual .proceeded on foot from 696 East Howard Street to 
Organic Pasadena, a health foods store, located at 1380 North 
Lake, Pasadena, California. LAFFOON, referring to his records, 
noted that when contacted on June 26, 1968, SIRHAN ,B» SIRHAN’s 
mother stated -that SIRHAN (SIRHAN-B. SIRHAN) was currently, 
employed at an unknown location, and worked irregular hours. 
LAFFOON further noted that his photographing of ADEL SIRHAN 
and SIRHAN -B. SIRHAN, on June 26, 1968, involved the use oi 
approximately ^5 feet of 16 mm color’film. According to LAFFOON, 
he gave this .film to the Argonaut Insurance Company, and it is 
his understanding that the insurance company has burnished 
same to the Los Angeles Police .Department.

-Los Angeles 56-156_ ' 8/8/08 Los Angeles, California
"...*.............. -...at . - -........ , ; . Pila #

SA RICHARD J. .RAYSA/Jr 8/9/68

by Date dictated

«,ssssx±a.TSx,Si"is ^ ** ^ “• ™ »d u ^ “
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'LAFFOON advised that the entire results 01 his investi­
gation were -included -in a report dated February 6, 1968, and 
furnished to the .Argonaut Insurance Company. LAFFOON then 
.furnished a .xeroxed copy of "this report, a reproduction of which 
is attached.

LAFFOON indicated that he has no further information 
regarding SIRHAN B. SIRHAN, or members of the SIRHAN laaily, 
and that he has never received any information regarding the 
shooting of Senator ROBERT -F. KENNEDY, on June 5, 1958.

- m -



February 2, 1966

Argonaut Insura >•• Company
443 Shatto Plac« 
Los Angeles, California

Attention: Mrs dear Stiner RE: STRHAN B, SIRHAN vs. 
Altfllllsh Construction Co.
2X 20 34 4 5 
1-3191

sjrvkillance report

tosanUEL. 1966
RR. SIRBA* was spot ehacked from I130 p.m. to

4:30 p.m. on this data. Inc ud Ing travel time, three and one- 
half hours were spent on thia assignment this date.

aput orsoK.
The following is a brief summary of this dale's

1:30 p.m. Upon arriving t MR. LIRHAN’S residence in Pasadena, 
wo attempted a direst son tact. The door was answered 
by MR. SIRHAN’S mother, who proved friendly and 
related the following inforaetlon.

MR. DIRHAM la currently employed, but his hours 
are quite irregular at thia time. His mother 
had no idea where he worked since he had told 
her it was none of her business. Sho wont on to 
as/ that ho had attempted to return to work aa 
at exercise Loy. "ut was unsuccessful, due to lack 
of seniority.

After loar' Ing the above Information, the contact 
«aa ended. Since MR. SIRMAN'S mother had stated 
that his j. re -ere quite irregular, wo took up a 
position ox »urvei l lance, aasumIng ho might return 
at any f a*

4s 30 p.m. Since *IR SIRMAN had not returned, and further 
su /ell'f • ceomed urwarranted, we discontinued



RE I 5IRKAN B. SIRHAN
February 2, 1968 
^H* 3

10j00 a.a.

10:30 a.m.

MR. SIRHAN arrived at the Organic Pasadena. Thia 
proved to be a health foods store, located at 
1380 North lake, Pasadena, California. MR. SIRHAN 
then entered the store, going out of vie*/.

Since MR. SIRHAN was still in the store, wo placed 
a phone call and verified his employment at the 
health food store. A short time later, we entered 
the store and observed MR. SIRHAN in the back room 
stamping small bottles, to be put on the shelf.

11:30 a.m. Since it appeared that MR. SIRHAN would remain in 
the buildl g. the rest of the day, we discontinued.

A total of 15 color was taken this date.

This inforaatior has beei telephoned to you. We 
have suspended activity ot this case until we 
receive further instructions froaa you.

Thanking you for this assignment, I remain.

Earl K. Laffoon



RKi SIRHAN B. SIRHAT
February 2, 1968 
Page 2

on thia aaaigruaent for th# day.

Thia Infcreation was telephoned to you. We 
will place MR. SIRHAN under early morning 
surveillance.

J<pum_2^15^
MR. SIRHAN wee placed under surveillance from 
#>30 a.a. to 11:30 this date. Including travel 
tine* 01g) t hours were spent on this assignment 
thia date.

The following is a brief saweary of thia date's 
surveillance.

#<30 a.e. Surveillance commerced

St 52 a.e. a san, fitting MR. 31 REAM'S description, departed 
the residence driving a Volkawagoi . Wo followed 
him to the United Picture Frame Company, where 
he parked and entered the building, going out of 
/low. As he was walk’"* towards the building, 
wo exposed JO' of 16 .n color film of this 
activity.

=1X0

After he had Altered the building, we made a 
Department of Motor /chicles check of his vonlolo. 
It pro/od to be registered Adel B. Slrhan. We 
then made an employment ver .flea tlor. at the frame 
company, and It was loaned timt Adel Slrhan did 
work there, we then placed a phone call to MR. 
SIRHAN'S residence, and verified his presence at 
homo. It was also .earned that the man the Invest! 
gator followed s d photographed was MR. STREAM'S 
brother. They are apparently very si ml alar in 
appearance.

wo then returned to MR. >IKEAN -> residence and 
resumed 1arveil lance.

9150 a.m. MR. SIRHAN waa fire observed, as ho was running 
down tno sidewalk, as ho ran, we exposed 15' of 
color flli< hi. .SIRHAN appeared to move in a Tree 
and easy restricted ma <rer.

- 144 -
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Information was previously reported by TERRY 
MICKEY WELCH that he and SIRHAN BISHARA SIRHAN had both 
been employed as exercise boys at a thoroughbred horse 
:farm located at Corona^ California. WELCH considered SIRHAN 
to be his closest friend. WELCH further reported that 
SIRHAN had been particularly friendly with one -FRANK DONORAMA 
(subsequently determined to be HENRY :R. RAMISTELLA). WELCH 
also indicated that DESI ARNAZ had also been well acquainted 
with SIRHAN.

Following are results of additional investigation 
In this matter:



LA 56-156
NY 44-1640 '

' I Re: HENRY R ^RAMISTELLA aka/ 
I FBI No. 365-697-C /

AT- NEW YORK, NEW YORK. 4^n^ bono W^

JOHN HANLEY, Secretary-Treasurer, Thoroughbred 
Racing Protective|Association (TRPB), advised SA JOSEPH 
WICKMAN, August 13, 1968, a stop would be placed against 
RAMISTELLA's record with TRPB and any information coming 
to the attention of TRPB concerning his whereabouts would 
be immediately transmitted to the Nev? York Office.

AT MINEOLA, NEW YORK.

Lieutenant HARRY G. KAPLUN, Identification Bureau, 
Nassau County Police Department, oh .August 16, 1968, furnished 
the following information concerning RAMISTELLA contained 
in PD file number 23598 to SA JOHN J. GALLAGHER:

Name 
Sex 
Race 
Born

Height 
Weight 
Build 
Hair 
Eyes 1 
Complexion 
Scars, marks, 
peculiarities
Education

Parents

HENRY R0NALD7RAMISTELLA1
Male l\
White j
March 25, 1933, Bronx, New I.Qik_(l^
March £5, New York (1956) 
5-feet~6anches j (/
115 pounds ' "7
Medium 
Brown, 
Blue 
Fair

slender 
blond

None - '
6th Grade, Public School 45
New York City
Father, ANTHONY;
Mother, DOROTHY, deceased;
Stepmother, BETTY;
No address furnished

(br^
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NY 44-1640

Marital Status

Residence

Occupation 
Employer

Social Security
Number
Service Record

Married, wife RONI 
FIGUERSON RAMISTELLA 
878 East 180th Street 

' Bronx, New York (1957);
775 Garden Street, 
Bronx, New York (1956) 
Exercise Boy
EDWARD NELOY;, Belmont Park, 
Nevj York City, 1956;
Unemployed, 1957

The x’ecord discloses RAMISTELLA was arrested 
I957> for the theft of food stuffs valued at
October 1, 1956, on a charge of possession of

July 12, : 
$7.00 and
marijuana. On the petit larceny charge, July 12, 19573 
he was found not guilty and dismissed; on the narcotics 
violation he pleaded guilty and received a sixty day sentence 
which was suspended.

Detectives JAMES T. BEIRNE, R. HENNIG, T. FERRANDIZ 
W. WESTON, P. SEYMOUR and W. SPAHR, Fifth Precinct, Nassau 
County Police, all advised August 16, 1968, they had known 
RAMISTELLA in 1956 - 1957, but had no subsequent knowledge . 
of his activities or whereabouts.

Lieutenant KAPLUN furnished' a copy of a photograph 
of RAMISTELLA taken July 12, 1957-

/



BS 114-646 ‘ -
TJL:dmb 

AT PROVIDENCE,. RHODE ISLAND

The -following -investigation was conducted by 
SA THOMAS J. LARDNER:

. ...  ' ’’ 'On August 16, 1968, Patrolman HERBERT MYCROFT, 
Identification Division, Providence, Rhode Island Police • 
Department, advised from records that HENRY R. RAMISTELLA, 
of 878 180th Street, Bronx, New York, was arrested by this 
Police Department, bn July 24,' 1957j and charged with 
violation of. the.banking laws.

- on*July 26, 1957, the charge was reduced to'
false pretenses and RAMISTELLA wasrplaced on probation.

patrojj^n j^qroft advised that it appeared from the" 
records that RAMISTELLA was arrested along with JACKSON DURANT, 
RICHARD S.’ MC NABB, of 32 Saint Alfonsus Street, Roxbury, 
Massachusetts, and RONALD X. CHIAVERINI, of 37 Ring Street, 
Providence, Rhode Island, on a charge of being suspicious 
persons, and the latter three being released and RAMISTELLA 
being held for violation of the banking laws.

* ' ' ■ A stand-up photograph was taken of the four 
individuals which Patrolman MYCROFT made available.

He also made available a mug shot of RAMISTELLA.

. RAMISTELLA is described as follows, according to 
the police record: .

Name: ’ HENRY R.. RAMISTELLA

Race: , White

Sex: Male

Providence
Police Department

• Number: . 24-065

. ■ Fed*eral Bureau of ■ : _

Investigation Number:
365697c
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.’Bate of Birth

Plape of Birth

March 25, 1.933

Bronx, New York

Height 5 feet 7 inches

Weight

Build:

120 pounds

Slender

Hair: • Blond

Eyes:

Occupation:

Complexion:

Hazel

Exercise Boy

Medium

’’patrolman MYCROFT advised that DURANT died on 
June 20, 1958, from an overdose of narcotics.

. _ The police records “also reflect that CHIAVERINI
and MO NABB were never subsequently arrested by the 
-Providence, Rhode Island Police -Department.

r~ Patrolman MYCROFT also advised that this department 
has no subsequent contact with RAMISTELLA.
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The following investigation was conducted by 
Special Agent THOMAS. J. LARDNER:

On September 3, 1968, Mr. NICANDRO PIROLLO, 
69 Fillmore Street, Providence, Rhode Island, advised 
that he has resided at this address Tor the last two 
years. He advised that the name of RAMI STELLA is 
totally unfamiliar to him as being a former name of a 
resident at this address. He advised that at least 
during the tenure of his residence no individual bearing 
that name was a resident in this area.
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AT BRONX, NEW YORK? /

• , ' The following investigation was conducted or*
September 3.9, 1962 in the Bronx, he;. York, 0$ SA 
FRANCIS L, CASEIN: -' „

/ Mis. ‘BERGMAN, A and S i-unlture Store, 878 

East’ 180th Street, stated that sire has been at this 
address for i7ve or six years and Lnoys no family b^ the 
name of RAMI STELLA. She stated tnat there is a frequent 
turn-over or residents at 8?5 East 130th Street and 
she know? no one "no was ’’iving here in 1957*

> TPA LEEMAN, Attorney. 850 «ast 180th Street, 
stated that 878 East 18oth Street, ./as owned by him for 
forty years up until a few months ago. He reviewed his 

. records and has no record of a RAMISTElLA family at 
878 East 18oth Street. He does not recall an occupant 

/ by^that name. . . . . ,

' Mr. LCU7S J, REILLY, 775 Garden Street,
Bronx, New York, stated that-he does not know el ’ 
RAMISTELLA and knows oi no one at .this address who would 
as there is a frequent turn-over of occupants at 775 
Garden Street. ’

1



FC-302 (Rer. 4-15-54)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date - 8/2/68______________

1
D3SI -ARNAZ, temporarily residing at 1520 Ocean 

Front, Del Mar, California, was shown a photograph of SIRHAN 
SIRHAN. He stated that he had no information or knowledge 
concerning SIRHAN.

On .. 7/19/68..„.at Del Mar, California Pn<,. # SD ^"39^__________  

- 152 -
SA JOHN W. JONES and

by -___ SAJRQBSRflLi^ _̂_______________ Date dictated —1^21—_

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date -....

.TIMOTHY MO INTIRE, 648 North Wilson Street, 
Pasadena, furnished the following information:

He first met SIPHAN SIRHAN approximately seven 
or eight years ago when they both attended the First -Baptist 
Church on Marengo Street in Pasadena. At that time, both 
MC INTIRE and SIRHAN were of high school age, and their 
activities together were limited to meeting at church or 
church functions.

MC INTIRE has not seen or talked with SIRHAN SIRHAN 
in over four years, and he could not provide the names of 
any :f riends or acquaintances SIRHAN SIRHAN might have had.

On 7/11/68 at Pasadena, California # ^os Angeles 56-156

SA JOHN M. CALLAGHAN/eb n . 7/11/68
°y —— -------------------------------------------- ———----------------------- Date dictated -_______
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your .agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date .—8/12/.6.8.

is a native of BolivaFRANCISCO TAPIA, age 70,
and a citizen of the United States. Ke lived at 691 East 
Howard Street, Pasadena, until approximately eight months ago 
when he exchanged his house with that of his son who needed 
larger quarters. He is .retired and devotes himself to Bible 
study and religious activity.

Mr. TAPIA met and talked with SIRHAN SIRHAN several
times during the time he lived opposite the SIRHAN family. 
He found them to be a' decent .family and he particularly 
liked the mother who seemed to be a very -fine, hard working 
woman who was very interested in the welfare of her .family. 
On one occasion (he does not remember the time) he was inter- 
/viewed by the Pasadena Police -Department .regarding MUNIR
V SIRHAN who had become involved with the police on a narcotics 
vmatter? Mr. TAPIA said he told the investigating officers 

,,z( that he knew of no derogatory information concerning MUNIR 
iVJ/or any members of the SIRHAN family

With regard to SIRHAN SIRHAN, Mr. TAPIA said his
relationship was casual and pleasant. He spoke to him only as 
SIRHAN would leave the house or return and SIRHAN seemed totally 
absorbed in horses and becoming a Jockey.

Mr. TAPIA said he had one serious conversation with
SIRHAN,and it had to do with religion and onds obligation to 
God. At this time,SIRHAN claimed that he under ,
stood the difference between good and evil acts, but felt thatthere 
were large areas in between which were so called indifferent ' 
acts and he, SIRHAN, thought that many of these acts were good 
or bad depending on the end results. For example, he said SIRHAN 
brought up the matter of wealth and poverty - He said he felt 
it was not wrong to take from the rich (i.e. steal) if one in­
tended to benefit the poor. TAPIA countered this by saying "no" 
it is good and necessary perhaps for the rich to give of their 
surplus to the poor, but the poor were not entitled to steal 
on this basis. SIRHAN said he did not feel this way..

On 8/8/68______-at -Pasadena,■...California______File # J.os- Angeles 56-lg6 ,..

- 15^ -

by ..SAJ^HIIZH-i^-REIL^^ ______________________ Date dictated------- 8/2/68__________

This document contains neither recommendations nor conclusions Cf the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Mr. TAPIA said he never discussed Judaism with 
STREAM because he knew he was anti-Jewish. The whole SIRHAN 
family was embittered over the ^results of the Arab-Israeli 
war.

Mr. TAPIA said that based on his observations, he never 
would have guessed that SIRHAN harbored "murdera^'thoughts and 
intentions. He felt that SIRHAN was confused in his moral 
understanding and probably more than a little influenced by 
communist philosophy.

Mr. TAPIA said he was not aware that SIRHAN SIRHAN 
had listed him as a personal reference with the Pasadena ' 
Public Library, but this was entirely possible. Mr. TAPIA 
said he was astonished to learn that SIRHAN had shot and 
killed Senator EGBERT KENNEDY and he had no explanation :for 
SIRHAN*s motives.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 8/12/o8______________

JOSEPH MARCOVECCHIO, a student at California State 
College at Xos Angeles, was contacted at his home, 438 North 
Carmelo Avenue, Pasadena, California, regarding his knowledge 
of SIRHAN SIRHAN. MARCOVECCHIO is the son of HERBERT and 
XIVXA MARCOVECCHIO and -is a citizen of the United States by 
naturalization.

MARCOVECCHIO said he met SIRHAN SIRHAN for the .first 
time In 1'966 at a billiard parlor on Colorado .Boulevard, Pasadena, 
California. It was a chance meeting and they talked briefly. 
Some time later the same year, MARCOVECCHIO met SIRHAN SIRHAN 
again, this time in the company of a close friend of his named 
IVAN GARCIA. MARCOVECCHIO said IVAN knew SIRHAN quite well 
but he, himself, met SIRHAN perhaps three or four times over 
the period of 1966--I968. He said he last saw SIRHAN in a bar 
near Allen Street in Pasadena. IVAN GARCIA was also present. 
This was about two months prior to the killing of Senator 
■ROBERT KENNEDY. STRHAN was very exuberant, having just obtain­
ed a $2,000.00 cash settlement from an insurance company for 
an injury claim.

MARCOVECCHIO said he .really knew SIRHAN very casually 
and never talked with him in any depth. He said SIRHAN liked 
to talk about horses and his own ambitions to become a jockey. 
SIRHAN did not have a girl friend but he was interested in 
girls,although MARCOVECCHIO never saw him with a girl. SIRHAN 
Sid not own a car to MARCOVECCHIO1s knowledge, and he did not 
know where SIRHAN had worked other than at the race track. 
MARCOVECCHIO said he never met any other member of the SIRHAN 
family and never visited the SIRHAN home, although he knew 
SIRHAN lived on Howard Street, in Basadena.

MARCOVECCHIO said he did not know SIRHAN at Pasadena 
City College but met him through IVAN GARCIA as mentioned 
above. MARCOVECCHIO said he attended Pasadena City College 
in 1964.

MARCOVECCHIO described SIRHAN as being an unusual

„ 8/8/68 Pasadena, California Los Angeles 56-156
On .— ---------------------at___________ .________________—File # -__L____________
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person in the young people’s 'world, .He was very polite, very 
proper and very courteous and on one occasionfwhen there were 
some girls around (MARCOVECCHIO does not remember the date) 
he was very exaggerated in his manners. MARCOVECCHIO said lie 
was astounded to learn that SIRHAN could have resorted to 
violence since he never exhibited such tendencies. MARCOVECCHIO 
said in his Judgement, based on his limited contact with SIRHAN, 
he did hot consider him the type to commit an act of murder' 
or violence of any .kind.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1

Date
9/19/68

RAYMOND MEW, age 2?, 10771 Magnolia Avenue, Anaheim, 
California, .furnished the following information:

He is the son of SANG MEW, the owner of Sang’s inn, 
'Pasadena, California, and he was employed by bis father at 
the restaurant from 1955 through 1963. He also attended Pasadena 
City College (PCC) during 1959? I960, and 1961.

While a student at PCC, RAYMOND MEW never met SIRHAN 
SIRHAN, and to his knowledge, SIRHAN SIRHAN never visited his 
father’s restaurant on Colorado .Boulevard.

He does not believe that either of his brothers, 
VICTOR ^or DOUGLAS, are acquainted with SIRHAN SIRHAN.

On 9/17/68 at Anaheim, California Pilp # Xos Angeles 56-156 
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1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date-^5
SANG MEW, 320 South Michigan .Avenue, South Pasadena, 

California, furnished the following information:

He is the owner and operator of Sang’s Inn, Colorado 
.Boulevard, Pasadena. 'He is not acquainted with SIRHAN SIRHAN, 
and to his knowledge SIRHAN SIRHAN never visited the -restaurant 
he operates.

To Mr. MEW’s knowledge, none of his sons, RAYMOND, 
VICTOR, or -DOUGLAS, were acquainted with SIRHAN SIRHAN.

On 9/17.68 at Pasadena, California pilBs Los Angeles 36-156

by . . SAJ0M.M, .CALLAGHAH/SJS________________Date ^ 9/18/68
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 3/18/68
Date —__-...................... -

VICTOR MEW, age 23, 320 South Michigan Avenue, 
Pasadena, California, furnished the following information:

He is the son of Mr. SANG MEW, the owner and operator 
of SANG'a Inn, Colorado Boulevard, Pasadena, and he worked in 
the restaurant for his .father .from the age of eleven through 
twenty-one. He was attending Pasadena City College during 
1961 - 1962.

VICTOR MEW stated that he Is not acquainted with 
SIRHAN SIRHAN and during his many years at the restaurant and* 
his two years at Pasadena City College he never met SIRHAN 
SIRHAN. To his knowledge, neither of his brothers, RAYMOND, 
age 27, or -DOUGINAS, age 2-1, had ever met SIRHAN SIRHAN or 
brought SIRHAN SIRHAN -to SANG’s inn.

9/13/68 Pasadena, California 
------------------- -------- at.---------------------------- -  160-c

h SA JOHN M. CALLAHAN/mab

Los Angeles 56-156
File #

9/17/68
-Date dictated ——_

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

f9-»i (h«, 4-15-44)

Date 6/14/68__________

On June 6, 1968, FRANK CROSBY, Executive Director, 
Illinois Bureau of Race Track Police, 160 North LaSalle 
Street, advised that this office maintains records of all' 
current and past employees at the Chicago area race tracks. 
These records would include all those individuals who have 
worked for horse owners such as exercise boys. He stated 
that he could locate no record for SIRHAN BISHARA SIRHAN 
under his true name or alias.

n. 6/6/68 Chicago, Illinois 0° 89-61

by—SA^EDMARILJCINZER^-Jj^ymam______________ Dote dictated 6/12/68_________
This (focvw.nl w«i«im Mifhtr rittmmtndofiOM nor condition* of th. f$l. if ts th. proptrfy of th. ftl ond l» loon.d to yovr ogeecy: 
it ord its contest* or. not to b. dtifribvt.d ovfsid. yovr og.ocy.
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Mrs. DOLORES COFFEY, Clerk, Chicago Credit Bureau, 
Incorporated, advised IC JACK RAY RIDENHOUR on June 6, 1968, 
that a search of her records failed to reflect any record 
identifiable with SIRHAN BISHARA SIRHAN, also known as SHIRHAN 
BISHARA SHIRHAN, date of birth, March 19, 1944, Jerusalem, 
Jordan, or the family.

Personnel of the Bureau of Records and Communications, 
Chicago Police Department, advised IC RIDENHOUR. on June 6, 
1968, that their records reflect nothing identifiable with 
SIRHAN BISHARA SIRHAN, also known as SHIRHAN BISHARA SHIRHAN 
or the family.

It should be noted that this is based on available 
police records only.

Mrs. BONNIE DAVIS, Clerk, Cook County Credit Bureau, 
218 South Wabash, advised IC RIDENHOUR on June 6, 1968, that 
a search of their records reflect nothing identifiable with 
subject, and subject’s mother and brothers.

Mrs. BARBARA KENNER, Clerk, Immigration and Naturalization 
Service, 219 South Dearborn, Chicago, advised IC RIDENHOUR 
she could locate no record of SIRHAN or his family.
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On June 6, 1968, the following sources of information 
were contacted in Joliet, Illinois by SA GEORGE H. BENIGNI 
and no record was located for the subject:

Bureau of Criminal Investigation and Identification, 
FAYE SMITH;

Joliet Police Department, Miss SHARON COX;

Will County Sheriff's Office, Mrs. MILDRED PURDY;

Credit Bureau of Will County, Incorporated, Miss KATHY 
TURNER.

3
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The following individuals were contacted by SA GIRARD 
M. ANNINO on June 6, 1968. All listed contacts were negative 
regarding the subject.

Chief DONALD DENING, Winnetka, Illinois Police Department;

Chief HAROLD GIDDENS, Evanston, Illinois Police 
Department;

Chief ARTHUR PANTLE, Glencoe, Illinois Police Department.
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The following investigation was conducted by SA JOSEPH
B. GRAFF at Waukegan and Woodstock, Illinois on June 6, 1968. 
All listed contacts re subject were negative.

JAMES HARRIS, Manager, Credit Bureau of Waukegan - 
North Chicago, 405^ Washington Street, Waukegan, 
covering Lake County, Illinois;

Lieutenant JAMES REPP, Chief Deputy, Lake County 
Sheriff’s Office, Waukegan;

Officer ROBERT SODERQUIST, Identification Officer, 
Waukegan Police Department;

POLLY HOBBET, Manager, Credit Bureau of McHenry County, 
Woodstock;

JOHN CARROLL, Sheriff, McHenry County, Woodstock;

Chief of Police HERBERT W. LANGE (NA), Woodstock Police 
Department.

On June 6, 1968, SA JEROME F. NOLAN contacted the 
following individuals who advised their records contained no 
information regarding SIRHAN SIRHAN:

KATHY SHARP, Clerk, Rockford Police Department;

BILL BRCHENY, Deputy, Winnebago County Sheriff’s Office;

Mrs. VIOLET NORD, Rockford Credit Bureau.

The following individuals were contacted by SA ROBERT C. 
ROBINSON on June 6, 1968. All listed contacts were negative 
re subject.

FRANKIE DIXON, Credit Bureau of Aurora, Aurora, Illinois;

RITA ORTA, Bureau of Identification, Aurora Police Department;

Chief Deputy LOU SPUHLER, Kane County Sheriff’s Office;

RUTH COLLINS, Record Section, Elgin, Illinois Police 
Department;

BESS DIETRICH, Elgin Credit Bureau

165



CG 89-61
NEB:mam

The following individuals were contacted on June 6, 
1968, by SA DAVID R. STRUCK, all with negative results:

ROY OUMSTED, DuPage Sheriff’s Office, Wheaton, 
Illinois

MARY WACKENHUT, Downers Grove, Illinois Police 
Department;

WALLY BLAIR, Elmhurst, ‘Illinois Police 
Department;

WYNN ZOLIN, DuPage Credit Bureau - Wheaton, Illinois.

The following individuals were contacted on June 6, 
1968, by SA JAMES W. GERBLICK with negative results regarding 
the subject:

Mrs. MARY THEODORE, Western Cook County Credit 
Bureau, Oak Park, Illinois;

Chief BERNER KELLOUGH, Maywood, Illinois Police 
Department.

The following individuals were contacted on June 6, 1968, 
by SA HARRY A. WALKER. All listed contacts regarding subject 
were negative.

Chief ARTHUR HINTZ, DesPlaines, Illinois Police Department;

Chief GLENN FORD, Northbrook, Illinois Police Department;

Chief WILLIAM BARTLETT, Glenview, Illinois Police Department;

Chief HARRY EIGER, Park Ridge, Illinois Police Department.
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The following investigation was conducted by SA KENNETH 
L. GROEPER on June 6, 1968. All listed contacts were negative 
regarding subject.

Mrs. MILDRED WORTHY, Credit Bureau, Chicago Heights;

STANLEY SLACK, Credit Bureau, Southern Cook County.

These cover all cities in Chicago Heights Resident 
Agency.

Lt. JOSEPH CORSINO, Chicago Heights Police Department;

LEROY KNAPP, Chief, Harvey Police Department;

RON DORSEY, Calumet City Police Department;

Capt. THOMAS BROWN, Cook County Sheriff’s Office, 
Bedford Park, Illinois;

Captain CLYDE VASCANELLOS, Illinois State Police, 
Blue Island, Illinois

The following individuals were contacted by SA ROBERT 
F. PEVAHOUSE on June 6, 1968. All listed contacts were negative 
regarding the subject.

Lt. MAURICE ENGLISH, Arlington Heights, Illinois Police 
Department;

Detective WALTER SCHOENFELD, Palatine, Illinois Police 
Department;

Sgt. JOE BOPP, Mt. Prospect, Illinois Police Department;

EDWJN KUNZE, Credit Bureau of Palatine, Incorporated.
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The following investigation was conducted on June 5, 
1968, by SA DAVID R. STRUCK:

The following individuals advised they were unable to 
locate any record identifiable with SIRHAN BISHARA SHIRHAN:

Sergeant ROBERT RYAN
Elmhurst, Illinois Police Department.

MARY WACKENHUT, Dispatcher
Downers Grove, Illinois Police Department

Captain DAN MITCHELL
DuPage County Sheriff's Office'
Wheaton, Illinois

The following investigation was conducted at Argonne 
National Laboratory, Argonne, Illinois, on June. 6, 1968, by 
SA DAVID R. STRUCK:

WILLIAM SHAW, Security Department, made available 
the Argonne Personnel File concerning ABBAS OTHMAN JIBRIL. 
A review of this file reflected the following information:

Male
Born September 5, 1932, Yazur-Jafee, Palestine 
5'7"
160 pounds
Wife - CAROLINE B.
ssn
Address: 429 Wellington Avenue

Chicago, Illino^^^^
Naturalized citizen:
Education: B. S. in Chemistry

Beirut, Lebannon - 1951
Masters in Organic Chemistry
Loyola University, Chicago - 1956 
Ph. D in Philosophy (Chemistry) 
University of Oklahoma -1964
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Prior employments: University of Illinois, 1954 - 1955;
E. C. De Witt, Chicago, 1956 - 19595
Mt. Sinai Research, Chicago, 1959 - 1961;
VA Research Hospital and North
Western University, Chicago, 1961 - 1962;
Oklahoma Medical Foundation, .1962 - 1964

Brother: ABDEL KIRIM 0. JIBRIL 
705 North Austin 
Chicago, Illinois

JIBRIL was employed at Argonne from July 21, 1964, until 
January 31, 1966, in a temporary research assistant's 
position, following his receipt of a doctoral degree. When 
he resigned,his exit interview indicated he was a lo/ner, his 
research was impeded by personal biases against some of his 
fellow employees and he is very suspicious about others.
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CREDIT AND POLICE RECORDS

• The following investigation was conducted by SA 
DAVID PAUL JOHNSON:

On June 5, 1963, records of the Richmond Police 
.Department, Richmond, California, were negative concerning 
any person by the name SIRHAN or SHIRHAN'.

On June 6, 1968, records of the following agencies 
were negative concerning the above name:

Police Department (PD), El Cerrito, California

PD, San Pablo, California

PD, Pinole, California

Credit Bureau, Richmond, California, which covers 
all of the above cities

The telephone and city directories -for the Richmond 
Resident Agency area were negative concerning above name.
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Results of interview on August 12; 1968; of MARY 
SIRHAN, raother of SIRHAN BISHARA SIRHAN, are set out else­
where in this report. During this interview she advised that 
SIRHAN 'BISHARA SIRHAN had a savings account at the Lake­
Washington Office of the United States National Bank, 1255 North 
Lake Street, Pasadena, California. Mrs. SIRHAN exhibited the 
passbook -for this account, number 2386, which indicated the 
account was opened on March 18, i960, with a $10 deposit. The 
only other deposit to this account was on May 28, i960, in the 
amount of $8. The account was closed on January 31, 1964, at 
which time the balance was $20.30 from the accumulated interest.

Mrs. SIRHAN advised that to her knowledge, this is 
the only bank account that her son, SIRHAN BISHARA SIRHAN, 
ever had. She stated he preferred to keep all of his money 
on his person, and she doubted very seriously if he ever had 
another bank account.

It was determined on August 235 1968, that all of 
the branches of the IBank of America in the .Los Angeles area 
had been checked with negative results in connection with any 
account ever having been maintained in the name of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN.

The above information can be made available only 
upon the issuance of a subpoena duces tecum addressed to 
DAVID GRAY, Inspection Department, Main Office, "Bank of 
America, Los Angeles.

It was determined on August 5i 1968, that all of 
the branches of the Crocker-Citizens National Bank in the 
Los Angeles area had been checked with negative results in 
connection with any account ever having been maintained in 
the name of SIRHAN BISHARA SIRHAN.

The above information can be made available only 
upon the issuance of a subpoena duces tecum addressed to 
R. D. BOSWORTH, Auditor, Southern Division, Crocker-Citizens 
National Bank, Los Angeles.
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It was determined on August 15, 1968, that all of 
the branches of the Security Pacific National Bank in the 
Los .Angeles area had been checked with negative results in 
connection with any account ever having been maintained in 
the name of SIRHAN BISHARA SIRHAN.

The above information can be made available only 
upon the issuance of a subpoena duces tecum addressed to 
ROBERT CRIMI, Assistant Auditor, Head Office, Security Pacific 
National Bank, Los Angeles.

It was determined on August 1$, 1968, that all of 
the branches of the First Western Bank and Trust Company In 
the Los Angeles area had been checked with negative results 
in connection with any account ever having been maintained in 
the name of SIRHAN BISHARA SIRHAN.

The above information can be made available only 
upon the issuance of a subpoena duces tecum addressed to 
THOMAS GAFFNEY^ Vice-President and Auditor, First Western 
Bank and Trust Company, -Los Angeles.
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1

INTERVIEWS OP INDIVIDUALS AT SAN 
GABRIEL VALLEY GUN CLUB, DUARTE, 

CALIFORNIA, JUNE 4, 1968
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It was previously reported that two Individuals, 
who had been target shooting at the San Gabriel Valley Gun 
Club, Duarte, California, on June 4, 1968, had identified 
SIRHAN BISHARA SIRHAN as also target shooting at the Gun 
Club that date. .

Results of interviews of some of the persons present 
at the Gun Club on June 4, 1968, have previously been reported. 
Following are results of interviews of additional persons also 
present at Gun Club on June 4, 1968:
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 5/19/68

Date.____________________>__^^

CHARLES ALTANBACH, 4828 Shelly Place, Eagle Roch, 
California, advised that on June 4, 1960, he went to the 
San Gabriel Valley Gun Club, 4001 Fish Canyon .Road, 
Duarte, California, to do some target shooting.

■ALTANBACH advised that the only person he recalled 
seeing at the range was his friend; GROVE MC CHESNEY. He 
stated that because he is over 75 years of age,, he has a very.poor 
memory and was unable to furnish any other information ..relative to 
occurrences at the -range on that particular day.

Los Angeles 56-156
File #________ ___________________

9/17/68 
Date dictated.............. - -

9/16/68 Eagle Rock, California
On at___________________ ~ 176 -

SA GEORGE M. KLING/lav 
by---------------------- ------------ ---------
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 9/26/68

CORLISS HELEN EDWARDS, 735 Donnabeth Street, 
West Covina, California, was interviewed at her residence 
and provided the following information:

On June ^ 1568, she and her boyfriend, GERRGE 
MIOCH, 140^3 Eatt olive, Baldwin Park, California, went to 
the San Gabriel Valley Gun Blub, 4001 Fish Canyon Road, 
-Duarte California. She stated thatythey were accomoanied 
by her son, ROBERT EDWARDS, and MIOCH’s daughter, MARA MIOCH, 
and drove to the range in MIOCH’s 1963 silver blue, Lincoln 
convertible with a black top.

She stated that they went to the rifle range 
initially after arriving at the club at approximately 11 a.m. 
After firing a .22 caliber rifle on the rifle range for 
approximately one hour, they went to the pistol range in order 
to fire her .38 caliber Mauser automatic.

She said she recalled they occupied a position 
close to the middle of the firing positions along the line. 
She stated a short distance away they noticed a small dark- 
complexioned individual with dark wavy hair firing a small 
gun’ at a target set up a short distance in front of him. At 
this time photographs were shown to .EDWARDS and she picked out 
a photograph of SIRHAN SIRHAN, Los Angeles Police Department 
Number 495? 139, as being identical to the individual whom she 
saw and described as being at the range. EDWARDS said that 
she recalled SIRHAN was firing very rapidly during the time 
that they were on the range.

EDWARDS stated that prior to going to the pistol 
range she and MIOCH had engaged in a conversation about her 
automatic, and she recalled MIOCH saying something to the • 
effect that she had better learn how to shoot the gun that 
day.

h 9/12/68 + West Covina, California Los Angeles 56-156
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EDWARDS stated that when she went to the range she 
was wearing purple capris and a purple velour top with a white 
turtle neck blouse underneath, white tennis shoes and a blond 
medium length wig_ which she frequently wears. EDWARDS stated 
that to the best of her knowledge this was all the information 
she could provide -in this matter.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

I ' Date—5/26/68

GEORGE STEPHEN MIOCH, 1W East Olive, Baldwin 
Park, California, was interviewed at the residence of 
CORLISS EDWARDS, 735 Donnabeth, West Covina, California. 
MIOCH advised that on June 4, 1968, he and his girl friend, 
CORLISS EDWARDS, went to the San Gabriel Valley Gun Club, 
4001 Fish Canyon Road, Duarte, California. He stated 
that they were accompanied by his daughter, MARA MIOCH, and 
EDWARDS’ son, ROBERT EDWARDS. He stated that they arrived 
at the gun club at approximately 11 a.m. They first went 
to the rifle range and fired a .22 caliber rifle and then went 
to the pistol rangejWhich is adjacent to the rifle range 
at approximately 12:15 p.m. He stated they had a .38 caliber 
Mauser automatic belonging to EDWARDS, which they wanted 
to fire on the’pistol range. He stated that to the best of 
his knowledge they were shooting around gun position No. 13- 
He stated that they noticed an individual firing at a gun 
position approximately ten to twenty feet from theirs. MIOCH 
stated that he would describe this individual as being of a 
small build, possibly of foreign extraction with dark hair 
and firing a very small handgun. He stated at one time, 
during the course of the time that they spent on the pistol 
range,he remembered another individual coming close to the 
previously described individual and asking him if he would 
move his car. MIOCH stated that he did not notice what 
kind of a car this individual had in the parking lot. He 
stated that this was the only conversation that he recalled 
the previously described individual having during the time 
that MIOCH’s party was at the pistol range. :At this time, 
MIOCH was shown a number of photographs including one of 
SIRHAN SIRHAN, Los Angeles Police Department Number 495 139* 
MIOCH picked out a photograph of SIRHAN SIRHAN, Los Angeles 
Police Department Number 495 139, as being identical to the 
individual whom he had seen on the pistol range at the San 
Gabriel Valley Gun Club. MIOCH further advised that one thing 
that attracted them to notice SIRHAN was the fact that he was 
shooting very rapidly and shooting at a target that appeared 
to be a very short distance from him.

$n 9/12/68 9>west Covina, California pila # Los Angeles 56-156
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MIOCH advised that prior to actually going to the 
pistol range, he and EDWARDS engaged In a discussion close 
to the range master’s booth relative to the firing of the 
Mauser automatic. He stated that he made a comment to EDWARDS 
to the effect that she had better learn how to shoot that gun 
before tonight MIOCH stated that he made this comment because 
he .felt that EDWARDS needed to know haw to shoot the gun for her 
own protection. He stated that he recalled that he made this 
statement in a rather harsh tone of voice.
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INVESTIGATION CONCERNING ALLEGED 
STATEMENT MADE BY SIRHAN BISHARA -SIRHAN 

IN GOLDEN GARTER BAR, ALHAMBRA, CALIFORNIA 
IN LATE MAY 1968 - nWE WILL WAIT TILL HE 
GETS INTO TOWN AND THEN WE WILL GET HIM"
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It was previously reported by ANDREW MARTIGANI, 
• co-owner of the Golden Garter Bar, 260> West Valley Boule­
vard, Alhambra, California, that in late May, 1968, an indi­
vidual, he believed to be SIRHAN .BISHARA SIRHAN, was in the 
bar and was overheard making statement, "We will wait till 
he gets into town and then we will get him". Following is 
additional investigation in this matter:
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 8/15/68
Date >.—..................... - ..... -- -

STEVE STUART, 12025 East Broadway, Whittier, Cali­
fornia, was reinterviewed and advised as follows concerning 
an individual with whom he shot pool at the Golden Garter Bar, 
Alhambra, California, on one occasion in May, 1968:

When he observed a picture of SIRHAN SIRHAN on a 
news telecast shortly after Senator ROBERT F. KENNEDY was shot, 
he thought SIRHAN resembled someone he had seen. On the same 
days shortly after he observed the telecast, one of the 
MARTIGANI brothers (he is unable to recall which brother) 
phoned him to tell him that SIRHAN had been in their bar, the 
Golden Garter.

STUART later observed a photograph of SIRHAN SIRHAN 
in a newspaper. At that time, which was after one of the 
MARTIGANI brothers called him, he believed that SIRHAN SIRHAN 
may have been the individual with whom he shot pool at the 
Golden Garter Bar. After thinking about this matter and the 
statement made by the MARTIGANI brother that SIRHAN SIRHAN 
had been in the bar, STUART says that the individual with whom 
he shot pool resembled SIRHAN SIRHAN in appearance. He said he 
only saw that individual in the bar once. At that time the 
man was alone and during the game of pool they had very 
little conversation.

STUART stated he normally frequented the bar after 
6:00 p.m. After observing a photograph of ROBERT ANDRESE, 
he said he could not recall having seen ANDRESE in the Golden 
Garter Bar or at another location.

He said in his opinion this matter concerning the 
possibility that SIRHAN SIRHAN had been in the Golden Garter 
Bar was ’’created by the MARTIGANI brothers who desire attention;” 
also that the ’’MARTIGANI brothers are pathological liars.”

STUART said he had no factual information concerning 
SIRHAN SIRHAN or any associates at the Golden Garter Bar,

8/15/68 Monrovia, California Los Angeles 56-156
On _________________at_,__________________________________File # ............ ........................
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Detective DON -TRUMBLE, Alhambra Police Department 
was interviewed and furnished the following information:

I
5 Detective TRUMBLE advised that he had seen an 

individual he believed to be SIRHAN BISHARA SIRHAN at the 
Golden Garter Bar on at least one occasion during May, 
1968.

At the time of this interview, a photograph of. 
ROBERT RICHARD ANDRESE was exhibited to Detective TRUMBLE 
and also ANDRESE was physically present. After viewing 
ANDRESE and his photograph, Detective TRUMBLE advised that 
this was not the individual he had observed in the Golden 
Garter Bar, Alhambra during May, 1968 as indicated above. 
He also stated that to the best of his knowledge, he had 
never seen ANDRESE before.
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WILLIAM T. WOODBURN, 12719 Ledford Street, Baldwin 
Park, California, was interviewed at his place of employment, 
Royal Industries Incorporated, 1035 Westminister, Alhambra, 
California, at which time he furnished the following informa­
tion:

WOODBURN is called “WALKING BILL” by numerous of his 
acquaintances and periodically frequented the Golden Garter 
Bar, West Valley Boulevard, Alhambra, California, prior to the 
death of Senator ROBERT F. KENNEDY.

At the Golden Garter Bar, WOODBURN has played pool 
on occasion with an individual whose facial features somewhat 
resemble those of SIRHAN BISHARA SIRHAN, but who is definitely 
not Identical to SIRHAN.

A photograph of. SIRHAN BISHARA SIRHAN was displayed 
to WOODBURN and he stated positively that he is not identical 
to the man he played pool with at the Golden Garter Bar, and 
that he has never seen SIRHAN before.

A photograph of ROBERT RICHARD ANDRESS was displayed 
to WOODBURN and he advised that this photograph is identical 
to the person he played pool with at the Golden Garter Bar in 
Alhambra.
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On June 18, 1968, KATHY VENNB, 1145 South Chapel 
Avenue, Alhambra, was interviewed and furnished the following 
information:

VENNS advised that she is a barmaid by profession 
and her last employment was the Bed Jax Bar, 39 West Main 
Street, Alhambra, Further, that on a temporary basis for 
one or two nights she worked at the Golden Garter Bar, 
West Valley Boulevard, Alhambra.

During the course of interview, photographs of 
ROBERT RICHARD ANDRES." were exhibited to VOT2. She stated, 
that she had never seen this individual.

Photographs were also exhibited to V.LNNE of JAMBS 
LLOYD WILSON. She stated that she likewise had never seen 
this individual and was certain that she had not been intro­
duced to him at the Golden Garter Bar.

Photographs of SIRHAN BISHARA SIRHAN were exhibited 
to KATHY VENNE and she advised that she had never seen this 
Individual in person, but had seen his photograph in the 
newspapers numerous times since the death of Senator KENNEDY.
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